
 

Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 7/2015-12-07 
Samtliga av kårstyrelsen medlemmar samt två ytterligare kårmedlemmar närvarade 

§ 1 Mötet öppnas 
XXXXX öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 2 Val av mötesordförande 
Sittande valdes till mötesordförande 

§ 3 Val av sekreterare 
XXXX XXXX valdes till sekreterare 

§ 4 Val av justerare 
Inget val av protokollsjusterare utan istället bestämdes att alla närvarande ska läsa 
igenom protokollet och komma med kommentarer (Google Drive) inom en vecka efter 
färdigställandet. Protokollet skrivs sedan under i redigerad form i samband med 
nästa styrelsemöte. 

§ 5 Fastställande av dagordningen 
Mötet godkände den föreslagna dagordningen med möjlighet för mötesdeltagarna att 
lägga till punkter under § 9 under mötets gång. 

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll  
 Protokoll 6/2015 godkändes 

§ 7 Rapportering från funktionärer och verksamhet 
1. KO 

- Föreningsdagen i Skärholmen var trevlig men gav ingen utdelning direkt på 
rekryteringen. Om vi ska vara med 2016 så ska vi inte ha popcorn utan vi 
måste hitta på något annat.  

- Vi har sedan 1/10 tillgång till en lokal på Söderholmsskolan.  
- På KO-träffen 4/10 diskuterades åter förfarandet till årets distriktsläger samt 

Distriktsstämman och TOIS 
- Vi höll ett prova-på-möte den 20/10 som besöktes av två barn 
- På grund av den dåliga uppslutningen på det första prova-på-mötet så hölls ett 

nytt 27/10. Detta besöktes av 7 barn. 
- Scouternas dag äger rum 14/5 i vårt område. Oklart är dock var. XXXXX har 

varit i kontakt med TOIS men inte fått något svar. 
- Kårens facebooksida har i dagsläget ca 60 gilla-markeringar 
- Kåren har fått en förfrågan från Scoutmuseets vänner om att bli medlem. Mötet 

diskuterade frågan och kom fram till att Kåren inte skulle bli det just nu på grund 
av det prekära ekonomiska läget. 

- En enkät från Kulturförvaltningen har inkommit gällande lokalfrågor. XXXX har 
besvarat den. 

 



 

2. Ekonomi 
- Ekonomin är fortsatt skral, i dagsläget 4200 SEK som främst består av 

startbidraget från Stockholms scoutdistrikt. 
3. Medlemsregistrerare 

- Vi har fått en ny vuxenmedlem. 
- XXXXX registrerar in de nya ungdomsmedlemmarna (två) innan nyår 

4. Småtrollen 
- Prova-på-mötena har resulterat i tre scouter. En av dessa har sedan tagit 

med sig en kamrat så nu är det fyra scouter på avdelningen efter att vi (inte 
oväntat) tappat en. 

- Julpyssel/avslutning tillsammans med familjescouterna 6/12 i kvarterslokalen 
(XXXXX och XXXXX) 11 personer deltog. 

5. Älvorna 
Vi har haft flera träffar i parken/Vårgården under hösten. Första mötet på Sätrabadet 
var vi många ledare, annars har det främst varit Inger och XXXXX med stöd av XXXX 
som har haft svårt att närvara på grund av sin arbetssituation. En familj har deltagit 
troget men utöver det har deltagarna skiftat från gång till gång. 

§ 8 Beslutsrapportering 
- Se bilaga 1 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6
P0_Sd0zzNePQ/edit?usp=sharing 

§ 9 Övriga frågor 

Kvarterslokalen ska tydligen vara okej att hyra igen. 

§ 10 Tid för nästa möte → KS + Kårplanering 
Preliminär planering 12 eller 13/1 (blev 12/1 efter mötet) i skollokalen. 

§ 11 Några avslutande ord om året 
Det har varit upp och ner under året. Tack för det gångna året, alla funktionärer. 

§ 12 Mötet avslutas  
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